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Mødereferat:   Afdelingsbestyrelsen – afd. 12   // Møde dato: 1/11-2021 
 Tilstede: Birthe, Arne, Nilo 
 Referent: Arne 
Næste møde 

• 17/1-22 – kl 17.00 hos Birthe 
 
Referat 

• Der arbejdes med knallerter i kælder. Ikke fjernet trods advarsler. Tal med Ebbe [Birthe] 

• Ødelagte kælderdøre politianmeldes nu 

• Affald udenfor containere – overvejer opsætning af kamera/undersøg affald=>anmeldes 

• Test af postkasse. Tal med Ebbe om tidspunkt [Arne] 

• Uddele resterende blå affaldsposer inden 1.feb. [Arne] 

• Gæsteværelser gøres ikke ordentlig rent. Omkostning skal trækkes fra lejeren [Birthe] 

• Sommerfuglebuske – dyrt at etablere/vedligeholde. Måske arbejdslørdag i foråret? 

• Planlæg gløggaften i afd.12 – den 10/12 [aktiv.udvalg] 
 

Fra tidligere 

• Undersøge robot-plæneklipper [Birthe] 

• WIFI i gildesal – pris/adgang undersøges [Birthe] 

• Undersøge sølvfisk problem (spørgeskema eller visit) [Nilo] 

• Aflønning af bestyr. suppleanter [Birthe tal m. Søbo] 

• Mentor udvalg: Charlotte + Nilo. Modtager nye, evt oversæt ord.regler,  

• Arrangement om affaldssortering – hverdag kl 17-18 – omkring 1/10 (udskudt pga Covid) 

• Sommerfuglebuske – 2019, aftalt med Jesper – kan startes nu [Birthe] 

• Petanque baner – 2020, udskydes til forår 2022 pga øvrige aktiviteter 

• Gæsteværelse – Se hvor tit det bruges i blok 15-21, inden vi ordner et mere (blok 23-29) 
 
Aftalte Søbo arbejder 

• Ekstra cykelstativ v opg 23-25.  Vedtaget, laves efter stilladser væk 

• Lys ved affaldsbeholdere.  Vedtaget 

• 20km/t skilt ved indkørsel.  Vedtaget 
 
Næste markvandr 

• Nye kælderdøre (yderdøre) i 2022 

• Skal bump males? 
 

Næste afd.møde 

•  
 


